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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„Mikor kívánják elindítani a parlagfűvel kapcsolatos webportált 2?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem a „Mikor kívánják elindítani a parlagfűvel kapcsolatos webportált?” című írásbeli
kérdésemre adott válaszát, azonban az abban leírtak el őtt értetlenül állok. Korábban Ön tájékoztatott arról ,
hogy a Mezőgazdasági Szakigazgatási Hivatal Növény-, Talaj- és Agrárkörnyezet-védelmi Igazgatóságának
szándékában áll egy webportál létrehozása, amelyen minden aktuális információ megtalálható lesz a
parlagfűvel kapcsolatos hatósági intézkedésrő l . Ehhez képest a fent említett válaszában a webportá l
létrehozását megfontolandónak vélik.

Így kérdezem Miniszter Urat :

Mi történt a 2 válaszadás között?
Miért hátrálnak meg egy korábbi kijelentésükhöz képest ?
Miért nem tartják fontosnak a webportál létrehozását, miközben a Parlagfű elleni védekezés i
stratégiájukban a megel őzés szempontjából elvileg kiemelten kívánják kezelni, illetve már Önö k
szerint úgy is kezelik a kommunikációt?
Mindezek után, ismételten kérdezem, mikor kívánják elindítani az említett portált ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . augusztus 25 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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